

Appendix R

Questionnaire

(1) Questionnaire for Visit to Stanley Sewage Treatment Works

「參觀赤柱污水處理廠」問卷調查

1. 你是否沙田區居民？

是 否

2. 你認為建於岩洞內的赤柱污水處理廠有沒有對周遭環境構成不良影響？

有 沒有 沒有意見

3. 你認為現時露天式的沙田污水處理廠有沒有對周遭環境構成不良影響？

有 沒有 沒有意見

4. 你是否同意將沙田污水處理廠遷入岩洞有助改善沙田區的社區和環境？

同意 不同意 沒有意見

5. 你是否同意將沙田污水處理廠遷入岩洞有助解決氣味問題？

同意 不同意 沒有意見

6. 其他意見 _____

.....
個人資料（可選擇性自願填寫）

姓名： _____

性別： 男 女

年齡： 19歲或以下 20至39歲 40至59歲 60歲或以上

感謝閣下參觀赤柱污水處理廠及寶貴意見

渠務署

Questionnaire for “Visit to Stanley Sewage Treatment Works”

1. Are you living in Sha Tin?
 Yes No

2. Do you think whether Stanley Sewage Treatment Works built in **caverns** cause adverse impact to the surrounding environment or not?
 Yes No No comment

3. Do you think whether the existing Sha Tin Sewage Treatment Works built in **open plan** cause adverse impact to the surrounding environment or not?
 Yes No No comment

4. Do you agree that the relocation of the Sha Tin Sewage Treatment Works to caverns will improve the environment and community in Sha Tin District?
 Agree Disagree No comment

5. Do you agree that the relocation of the Sha Tin Sewage Treatment Works to caverns will effectively resolve the odour issue?
 Agree Disagree No comment

6. Other enquiries: _____

Personal Particulars (Optional)

Name : _____

Gender : Male Females

Age : 19 or below 20 to 39 40 to 59 60 or above

Thank you very much for visiting Stanley Sewage Treatment Works
and your valuable opinion

Drainage Services Department